

Announcement of the Board of Directors Meeting to discuss ordinary Items

To: Bahrain Bourse

Bank of Bahrain and Kuwait would like to announce that its Board of Directors will meet on Wednesday 27/10/2021 at 10 am to discuss the following main agenda items:

1. Q3 2021 financials as announced earlier
2. Group expense approval authority
3. Cyber Security Strategy
4. Reviewing a number of Bank's Risk Management and HR policies

-The Board of Directors will also meet on Wednesday 10/11/2021 to discuss the corporate strategy for the next strategic cycle 2022-2024


موعد انعقاد إجتماع مجلس الإدارة لمناقشة أمور اعتيادية

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين و الكويت بأن مجلس الإدارة سوف يعقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 2021/10/27م وذلك في تمام الساعة العاشرة صباحا ، حيث ستم مناقشة مواضيع على جدول الإجتماع من أهمها:

1. النتائج المالية للربع الثالث من عام 2021م (كما أعلن عن ذلك مسبقا)
2. سياسة صلاحية الموافقة على المصروفات للمجموعة
3. إستراتيجية الأمن السيبراني
4. مراجعة عدد من سياسات إدارة المخاطر و الموارد البشرية لدى البنك

-كما سيجتمع المجلس يوم الأربعاء الموافق 2021/11/10م لمناقشة الإستراتيجية القادمة للأعوام 2024-2022

Name	Ahmed A. Qudoos Ahmed	الإسم
Title	Head of Group Corporate Secretariat	المسمى الوظيفي
 <p>ختم الشركة Company Seal 250 بنك البحرين والكويت</p>		<p>التوقيع Signature</p> 